

和富慈善基金李宗德小學

2018 – 2019 年度小一入學日程安排

事件	內 容
小一入學申請	<p>A. 入學申請</p> <ol style="list-style-type: none"> 申請日期：17/7 (10:00a.m.)至 5/9 (11:00p.m.) 申請方法：請登入本校網頁 http://www.wfjllps.edu.hk，填寫網上表格，完成後請列印並貼上申請者近照。 <p>B. 遞交申請表</p> <ol style="list-style-type: none"> 日期：18/7(二)至 6/9(三) 時間：10:00am – 12:00noon 地點：本校 親臨本校遞交申請表及相關文件(詳列於報名表內)，並繳付申請費用\$50。(只限八達通付款)。 遞交文件包括： <ul style="list-style-type: none"> ➢ 填妥並已貼上近照之申請表 ➢ 申請者出生證明文件副本 ➢ 幼稚園上、下學期成績副本(K2)。 ➢ 幼稚園學習歷程檔案副本(K2，由幼稚園派發) ➢ 兩個約 8.6 吋 X 4.5 吋大小並貼上郵票的回郵信封(詳見樣本) <div style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin: 10px 0;"> <p style="text-align: center;">申請編號: A1718XXXX</p> <div style="float: right; border: 1px solid black; padding: 2px;"> 郵票 \$1.7 </div> <p style="text-align: center;">申請人姓名(非家長)</p> <p style="text-align: center;">地址 _____</p> <p style="text-align: center;">_____</p> <p style="text-align: right;">1/2</p> </div> <p style="text-align: center;">(回郵信封樣本)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 直屬兄姊之學生手冊資料頁副本(如適用) ➢ 課外活動表現及服務的證明文件及其他特別才藝的文件副本，不超過 3 張 A4 紙。(如適用)。 ➢ 不多於一封推薦信(如適用) ➢ 全份申請文件不超過 20 張 A4 紙(可雙面列印)
小一入學簡介會	<ol style="list-style-type: none"> 日期：2/9/2017 (六) 地點：新界天水圍天暉路 9 號 (本校禮堂) 第一場：9:30am – 11:00am 第二場：11:30am – 1:00pm 申請辦法：由於學校禮堂座位有限，本校將首先派發入場券給申請入讀 2018-2019 年度小一的學生家長，額滿即止。
面試日期	<p>第一次面試日期：2017 年 9 月 16 日(星期六)</p> <p>第二次面試日期：2017 年 10 月 7 日(星期六)</p>

W F Joseph Lee Primary School
2018 – 2019 P1 Admission Schedule

Issue	Content
P1 Admission Application	<p>A. Application</p> <ol style="list-style-type: none"> Application period : 17/7(10:00a.m.) to 5/9(11:00p.m.) Application method : Please complete and print out the online application form through our school website http://www.wfjpls.edu.hk. <p>B. Submit application form</p> <ol style="list-style-type: none"> Date: 18/7 (Tue) to 6/9 (Wed) Time : 10:00am – 12:00noon Venue : School campus Submit the application form and other documents (listed in the application form) during office hours in person together with the application fee \$50 (by Octopus Card only). The documents include: <ul style="list-style-type: none"> ➤ Application form with a recent photo ➤ Copy of student's birth certificate / identity card / documents indicating Right of Adobe in Hong Kong ➤ Copy of K2 School Reports (Term 1 and Term 2) ➤ Copy of Portfolio in Kindergarten (K2) ➤ Two stamped envelopes (size: 8.6 inch x 4.5 inch), see the sample below: <div style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin: 10px 0;"> <p style="color: red;">Application No.: A1718XXXX</p> <div style="float: right; border: 1px dashed black; padding: 2px;">Stamp \$1.7</div> <p style="color: red; text-align: center;">Applicant's Name (not parent)</p> <p>Address _____</p> <p style="text-align: center;">_____</p> <p style="color: red; text-align: right;">2/2</p> </div> <p style="text-align: center;">(Sample envelope)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Copy of information page of siblings' Student Handbook (if any) ➤ Evidence of participations and achievements in extra-curricular activities and service (Not more than 3 pieces of A4 size paper, if any). ➤ Not more than one reference letter (if any). ➤ Number of pages of all documents should not be more than 20 pieces of paper. (A4 size, can be 2-sided print)
小一入學簡介會 P1 Admission seminar	<ol style="list-style-type: none"> Date : 2/9/2017 (Saturday) Venue : No.9 Tin Fai Road, Tin Shui Wai, N.T. (School Hall) Session 1: 9:30am – 11:00am Session 2: 11:30am – 1:00pm Application method : The ticket for the seminar will be given to the 2018-2019 P1 applicant. Please note that places are limited and will be allocated on a first come first served basis.
Interview dates	<p>1st interview Date : 16th September, 2017 (Saturday)</p> <hr/> <p>2nd interview Date : 7th October, 2017 (Saturday)</p>